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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 19. 

 

 

2023. gada 19. oktobrī 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāji - Domes priekšsēdētājs Juris Žilko 

 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Ints Vancāns, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums,  Rihars Gorkšs.   

 

Sēdē nepiedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām: Gatis Līcis, Indra Priede. 

 

Pašvaldības darbinieki – juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Administratīvās pārvaldes 

vadītājs Māris Zelčs, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Īpašumu pārvaldes vadītājs 

Edgars Melnieks, Īpašumu pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, 

Sabiedrības informēšanas un mārketinga nodaļas vadītāja Margrieta Akmens, Attīstības un 

būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, projektu vadītājs Gints Hermanis, Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, projektu vadītāja Inga Biļko, Izglītības 

procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par nekustamā īpašuma "Mazā Rāmavas iela", Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, iegādi;  

2. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar  ierobežotu atbildību “Remido”;  

3. Par dalību projektā “Izglītojoša pilsētu kopiena: Eiropas vides tīkls jaunatnes iespēju 

nodrošināšanai un kopienas veidošanai”;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību Rīgas plānošanas reģiona izsludinātajā 

konkursā “Remigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības atbalsts”.;  

5. Informatīvs - Par Pļavniekkalna skolas koku pārcelšanu;  

6. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā. 

mailto:novads@kekava.lv
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Juris Žilko atklāj sēdi. 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš informē, ka iesniegts viens priekšlikums par jautājuma 

izslēgšanu no darba kārtības.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās -  Juris Žilko, Aigars Vītols, Kristīne Hāze. 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Krstīnes Hāzes- 

Izņemt no Darba kārtības  jautājumu Nr.6. Informatīvs - Par ielas labiekārtošanu 

Silmaču ielā, Baldonē, 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

    

 

 

Priekšlikums tika atbalstīts, un J. Žilko aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

   

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 19. oktobra sēdes darba kārtību. 
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1. Par nekustamā īpašuma "Mazā Rāmavas iela", Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, iegādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:04:44) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemts SIA “Luning Shop Fitting”2023.gada 

13.septembra iesniegums ar lūgumu pašvaldībai rast iespēju pārņemt īpašuma “Mazā 

Rāmavas iela” sastāvā esošās divas zemes vienības, iegādājoties katru zemes vienību par 1 

EUR.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Mazā Rāmavas iela", Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, iegādi, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

    

 

2. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar  ierobežotu atbildību “Remido” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:07:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemts SIA “Remido” 

2023.gada 27.septembra iesniegums ar lūgumu rast iespēju piešķirt papildu finansējumu 

pašvaldības deleģētām grupām privātā pirmsskolas izglītības iestādē “Lāsīte” Zaļā ielā 2, 

Baložos, Ķekavas novadā, un Smilšu ielā 9 k-2-58, Baložos, Ķekavas novadā, ņemot vērā to, 

ka 2023.gada janvārī un septembrī ir palielināta zemākā mēnešalgas likme pirmsskolas 

pedagogam, kā arī ir pieauguši komunālie maksājumi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko Vera Kļaviņa, Valts Variks, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar  ierobežotu atbildību “Remido”, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Par dalību projektā “Izglītojoša pilsētu kopiena: Eiropas vides tīkls jaunatnes iespēju 

nodrošināšanai un kopienas veidošanai” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:20:40) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Ir apstiprināts Eiropas Savienības Programmas “Pilsoņi, 

vienlīdzība, tiesības un vērtības” (CERV) – pašvaldību sadarbības tīkli projekts “Izglītojoša 

pilsētu kopiena: Eiropas vides tīkls jaunatnes iespēju nodrošināšanai un kopienas veidošanai”. 

Projekta mērķis ir izveidot izglītojošu vides pilsētu kopienu, kas kalpo kā Eiropas vides tīkls 

jaunatnes iespēju palielināšanai un kopienas veidošanai un apvienot jauniešus dažādās pilsētās 

un valstīs sadarboties, lai izstrādātu ilgtspējīgus risinājumus klimata un vides problēmu 

risināšanai, kā arī attīstīt jauniešu prasmes un zināšanas jautājumos, kas saistīti ar vidi, 

enerģētiku un ilgtspējību. Projekta kopējais ilgums ir 24 mēneši no granta līguma 

parakstīšanas, granta līgums ir sagatavošanas procesā. Projektā plānotais kopējais 

finansējums ir EUR 171 645,00, no kuriem CERV programmas līdzfinansējums ir 100%. 

Atbilstoši programmas finansējuma nosacījumiem, projekta realizēšanai ir iespējams saņemt 

priekšfinansējumu 50% apmērā (finansējums attiecībā uz Ķekavas novada pašvaldību ir EUR 

18 500,00). 2024. gadā projekta īstenošanai tiks piešķirts finansējums EUR 9 525,00 no 

Eiropas Savienības Programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un vērtības” līdzekļiem, 

nepieciešams priekšfinansējums EUR 9 250,00 apmērā no Ķekavas novada pašvaldības 

budžeta līdzekļiem, kas tiek atgriezts pēc atlikušā finansējuma saņemšanas. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko,Valts Variks, Inga Biļko, Linda Zaķe, Inese 

Jēkabsone.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dalību projektā “Izglītojoša pilsētu kopiena: Eiropas vides tīkls jaunatnes iespēju 

nodrošināšanai un kopienas veidošanai”, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

   

4. Par Ķekavas novada pašvaldības dalību Rīgas plānošanas reģiona izsludinātajā 

konkursā “Remigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības atbalsts”. 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:29:25) 

 

Par jautājumu ziņo Margrieta Akmens. Rīgas plānošanas reģions ar Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrijas atbalstu 2023.gada 5.septembrī ir izsludinājis konkursu 

pašvaldībām “Remigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības atbalsts”. Konkursa mērķis 

ir noteikt pašvaldības, kuras īstenos uzņēmējdarbības atbalstu un saņems valsts 

līdzfinansējumu 2024.-2026. gadā atbilstoši informatīvajam ziņojumam “Par remigrācijas 
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atbalsta pasākumu – uzņēmējdarbības atbalstu”. Konkursa finansējuma avots ir VARAM Rīgas 

plānošanas reģionam piešķirtie finanšu līdzekļi. Atbalsts tiks piešķirts pašvaldībām, kuras 

organizē esošu vai plāno veidot jaunu konkursu uzņēmējdarbības atbalstam laika periodā no 

2024. līdz 2026.gadam, uzņēmumiem, kas rada jaunas darbavietas remigrantu nodarbināšanai, 

un/vai jaunizveidotiem uzņēmumiem, ko dibina paši remigranti. Maksimālais atbalsta apmērs 

1 pašvaldības projektam ir līdz 80 000 euro (astoņdesmit tūkstoši euro) kalendārajā gadā, jeb 

10 (desmit) darba vietu un/vai remigrantu dibinātu uzņēmumu atbalstīšanai. Atbalsts jāizmanto 

pašvaldības grantu konkursa īstenošanai atbilstoši Informatīvajā ziņojumā minētajiem 

nosacījumiem. Saskaņā ar Konkursa nosacījumos nostiprinātajiem atbilstības kritērijiem 

maksimālais finansējums 1 darba vietas vai remigranta dibināta uzņēmuma atbalstam ir 8 000 

euro (astoņi tūkstoši euro) kalendārajā gadā no VARAM piešķirtajiem līdzekļiem, 4 000 euro 

(četri tūkstoši euro) kalendārajā gadā no pašvaldības budžeta un 12 000 euro (divpadsmit 

tūkstoši euro) kalendārajā gadā uzņēmuma līdzekļiem. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Žilko, Margrieta Akmens, Inese Jēkabsone, Andris 

Ceļmalnieks, Kristīne Hāze, Juris Jerums, Māris Zelčs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Atbalstīt pašvaldības dalību 8 reemigrantu (katram atvēlot 4000,- EUR) piesaistē, katru 

gadu uz 3 gadiem, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības dalību Rīgas plānošanas reģiona izsludinātajā 

konkursā “Remigrācijas atbalsta pasākums – uzņēmējdarbības atbalsts”, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:20  līdz plkst. 15:33.   
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6. Informatīvs - Par pļavniekkalna skolas koku pārcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:03:50) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis. Ir sagatavota lokālā tāme par Koku pārstādīšanas 

pakalpojumiem pie "Pļavniekkalna sākumskolas pārbūves, Pļavniekkalna ielā 20, Katlakalnā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Aigars Vītols, Juris Žilko, Gints Hermanis, Andris 

Ceļmalnieks, Juris Jerums, Valts Variks, Karina Putniņa, Dace Cīrule. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Par budžeta grozījumos paredzēto summu minēto koku pārstādīšanai - 16000 EUR, tā 

vietā veikt jaunu koku stādīšanu novada teritorijā, 

Atklāti balsojot  ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 3 

(Juris Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Rīkot sabiedrisko apspriešanu par katra koka pārstādīšanu, 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Juris Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, 

Ineta Lazda, Ints Vancāns, Valts Variks), "Nepiedalās" – 2 (Aigars Vītols, Arnolds 

Keisters),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

3. Priekšlikums no Valta Varika - 

Pašvaldībai pašai  veikt nepieciešamās koku pārstādīšanas cenas noskaidrošanu. 

Pārstādīt priedi (ja tas nepagarina būvniecības procesu), bet korķa koku saglabāt esošā 

vietā saskaņā ar projektu un veikt nepieciešamos koka aizsardzības pasākumus, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums), "Nepiedalās" – 2 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:50:50) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Pamatojoties uz Ķekavas novada pašvaldības budžeta 

ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2023.gada 1.septembri, ir apkopoti 2023.gada budžeta 

grozījumu pieprasījumi. 

 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Nekustamā īpašuma nodoklis; 

• Azartspēļu nodoklis; 

• Pārējie ieņēmumi no dividendēm; 

• Valsts un pašvaldību nodevas; 

• Naudas sodi un sankcijas; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Valts Variks, 

Kristīne Danovska, Dace Cīrule, Edgars Melnieks, Inese Jēkabsone. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Juris Jerums. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Pārcelt līdzekļus 13 784 EUR apjomā no Ķekavas ambulances budžeta EEK 2241 uz  

Īpašumu pārvaldes budžetu, 

Atklāti balsojot ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Teritorijas apsaimniekošanas sadaļā kodā 2244 (lielo koku pie Pļavniekkalna skolas 

pārstādīšanas izdevumi vietā) paredzēt jaunu koku stādīšanu novada teritorijā, 

Atklāti balsojot  ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), "Nepiedalās" 

– nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada budžetā, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 

(Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.17:55 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


